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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Valójában kicsoda és mit akar a Welt 2000?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Bajnai Gordon nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszterhez . Kérdésemre a választ
írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

A Nemzeti Fejlesztési Ügynökség (NFÜ) 2008-ban újabb, 1,1 milliárd Forintos szerz ődést írt alá a
Welt 2000 Kft-vel, egy EU-s forrásokért való pályáztatást segítő informatikai rendszer (hivatalos
nevén Egységes Monitoring Információs Rendszer, EMIR) továbbfejlesztése .

A rendszer az Állami Számvev őszék és a független informatikai szakértők szerint számos ponto n
komoly gátjává vált az NFÜ működésének .

A Welt 2000 eddig öt év alatt összesen 4,9 milliárd Ft-ot kapott az NFÜ-től, tehát átlagban évi kb . 1
milliárd forintot .

A Welt 2000 nevű informatikai cégnek még értékelhető honlapja sincs, de legalább egy MSZP- s
exképviselő is volt ügyvezető .

A közbeszerzési törvény szellemével és írott pontjaival is ellentétes, az angol „vendor lock-in ”
jelenségként ismert gyakorlat kizár minden más szolgáltatót a megrendelőtől, ráadásul a megrendelőt
egyoldalúan és évekre egyetlen szállító szoftvermegoldásához köti .

Az Állami Számvev őszék aggályosnak ítélte, hogy az NFÜ 2004-ben lemondott a továbbfejlesztés i
jogról a cég javára. Így azóta kizárólag a Welt 2000 Kft .-nek van joga ezt a megoldást
továbbfejleszteni, amiért aztán bármennyit elkérhet ismételten az ügyfélt ő l vagy a közigazgatás más
szereplő itő l .

Tisztelt Miniszter Úr!

• Mit kíván tenni a fenti helyzet megszüntetésére?
• Ön szerint nem vet-e rossz fényt az EU források tiszta költésén őrködő NFÜ-re, hogy önmag a

képtelen jogszer ű és támadhatatlan informatikai beszerzéseket lefolytatni ?
• Az ön jogérzéke szerint egy állami pénzen kifejlesztett szoftvert hányszor lehet közpénzb ő l

újra kifizettetni?

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . február 12 .
Dr. Nyitrai Zsolt
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